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Bestyrelsesmøde i Skjern Å Sammenslutningen                            

Fremmødte: Martin Iversen, Michael Beck-Hansen, Aage Martinsen, Ib Karstensen, Søren Larsen, Lars 

Pedersen, Verner Thomsen, Sarah Rønholt, Kristian Hedeby, Jan Møller Jensen (suppleant og med på 

konstituerende møde) 

Afbud: Per K, Jesper Ottosen, Bo Nielsen og Finn Sommer (web-master for SÅS og inviteret med på 

konstituerende møde) 

 

Mødeleder: Formanden 

Referent: Formanden 

Dagsorden:  

1. Godkendelse af referat fra sidst 

Godkendt 

2. Formanden orienterer om løbende sager 

a. Årshjul for 2024 

Forslag til Årshjul delt og gennemgås grundigt på næste møde.  

b. Projekt Ålandets Venner (status; Ministerforberedelse, kort 2030/50, Norrøn-finansiering, Hjemmeside, Interessenter, evt. 

Foreningsstiftelse) 

Efter dialog med Christiansborg har arbejdsgruppen i Ålandets Venner inviteret lokale politikere til kaffemøde medio december, med 

henblik på at skabe enighed om en styrket henvendelse til 3-partsministeren. Projektet har fra fond fået støtte til at få tegnet videnskabeligt 

baserede kort over, hvordan Skjern Ådal bør/kan se ud i 2030 og 2050. SLA er valgt til opgaven. Eksperter (geologer, biologer, agronomer 

++) udarbejder kortene, som SLA leverer ultimo januar til projektet. Der arbejdes stadig på at finde fuld finansiering til udarbejdelsen af 

den fulde plan for projektet – og hvorledes det skal organiseres. En foreløbig simpel hjemmeside for projektet er lavet, den vil løbende blive 

udviklet. 

c. Hestholm Sø og overløb 

Orientering ved Søren Larsen: DTU er ved at færdiggøre skriv om situationen som forberedelse til endelig beslutning om løsning. Søren og 

Michael følger op og fortsætter med at skubbe på for løsning. 

d. Kvoter 
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Formanden søger senest 15 januar kvote for 2025. Afventer resultat af bestand analyse og senere dialog med DTU og andre 

sammenslutninger inden beslutning om åbning af kvoter for premiere tages. Bestyrelsen er selvfølgelig enig om, at laksens tarv er vigtigst. 

e. Kommunikation/PR (ændring) 

På opfordring fra Jesper Ottosen besluttede bestyrelsen at Sarah Rønholt fremover vil stå for PR/kommunikation for SÅS. Finn Sommer er 

fortsætter det glimrende arbejde, han har lavet som web-master i SÅS. På næste bestyrelsesmøde præsenterer Sarah forslag til årshjul for 

kommunikation indeholdende ideoplæg til premieren 2025. 

 

3. Konstituering af bestyrelsen 

Formand; Michael Beck-Hansen  

Næstformand; Ib Karstensen  

Kasser: Aage Martinsen  

Vandpleje; DCV koordinerer indtil ny person findes 

Skarv; Per K Pedersen 

Registrering og Kontrol; Bo Nielsen 

PR/Kommunikation; Sarah Rønholt 

Fiskepleje; Søren Larsen 

Bestyrelsesmedlem i DCV; Ib Karstensen 

 

4. Kassereren orienterer om sammenslutningens økonomi 

a. Skjern Å-kontingent og indtægter 2023 vs. 2024 

b. Generelt 

Der er indbetalt omkring 500 færre Skjern Å kontingenter i 2024 sammenlignet med 2023, hvor salget var ca. 3800 stk. Ellers er der ikke 

”gule flag,” økonomien ser sund ud. Vigtigt at få en god og velkommunikeret premiere på 2025 sæsonen.  

5. Orientering fra skarvudvalget 

Per K ikke til stede. Men han forbereder og koordinerer aktiviteter frem mod 2025 sæsonen og udtræk af smolt. 

6. Orientering fra bredejerudvalget 

Intet at berette 

7. Orientering fra vandplejeudvalget. 

Søren gav orientering som er taget til efterretning 

8. Orientering fra fiskeplejeudvalget, herunder DCV og el-fiskeri  

       Søren gav orientering som er taget til efterretning 

9. Orientering fra Dansk Laksefond 
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Intet at berette 

10. Orientering fra registrerings- og kontroludvalg 

Bo ikke til stede, men der blev givet fuld up-date på repræsentantskabsmødet 

11. Orientering fra PR-udvalget 

Sarah orienterede kort om sig selv og plan hun vil udarbejde til næste møde. 

12. Evt.  

Kristian orienterede kort om sig selv i løbet af de kommende måneder vil han involvere sig i opgaverne.  

Begge de nye medlemmer blev behørigt budt velkomne. Hele bestyrelsen glæder sig til arbejdet i 2025. 

13. Næste møde 

Formanden indkalder primo 2025 efter behov 

 


